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  (KLASA: 024-02/24-02/04) 

ZAPISNIK 

 

                                       19. sjednice Županijske skupštine 

Bjelovarsko-bilogorske županije 

 

održane dana 01. listopada 2024. godine u 15,00 sati u velikoj vijećnici  

Bjelovarsko-bilogorske županije 

 

 Utvrđeno je da na sjednici prisustvuje natpolovična većina članova Županijske 

skupštine Bjelovarsko-bilogorske županije, odnosno da je od 39 vijećnika prisutno 31 i to: 

Anamaria Šepl Plentaj, Dinko Pirak, Drago Hodak, Dubravka Dragašević, Zoran Bišćan, Ivana 

Sabljak Murlin, Ivan Marković, Aida Sučić, Boro Bašljan, Marijan Sabolović, Stanko Grčić, Slavko 

Došen, Marijan Žiher, Josip Benić, Josip Bilandžija, Branka Vekić, Zdenka Iharoš, Ivan Beljan, Josip 

Stjepanović, Marijo Puškarić, Zlatko Barila, Fredi Pali, Damir Lneniček, Ines Vrbanić, Silvestar 

Štefović, Mladen Marinković, Josip Đurđević, Damir Bajs, Vladimir Bilek, Slavko Prišćan, Marko 

Kutanjac.  

 Osim članova Županijske skupštine sjednici su prisustvovali: Marko Marušić – župan 

Bjelovarsko-bilogorske županije, Marija Jungić – zamjenica župana Bjelovarsko-bilogorske županije 

Saša Lukić – zamjenik župana Bjelovarsko-bilogorske županije, Tanja Novotni Golubić – zamjenica 

župana Bjelovarsko-bilogorske županije,  Matea Gebik – službenica koja privremeno obavlja dužnost 

pročelnika Upravnog odjela za pravne i zajedničke poslove, Martina Posavac Ćurić – pročelnica 

Službe ureda župana, Sanja Feher – službenica koja privremeno obavlja dužnost pročelnice Upravnog 

odjela za financije, Andrea Prugovečki Klepac – pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti 

i obrazovanje, Denis Biškup – pročelnik Upravnog odjela za gospodarski razvoj i komunalne 

djelatnosti, Arijana Andri – pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje, gradnju, zaštitu 

okoliša i zaštitu prirode, Zlatko Pavičić –pročelnik Upravnog odjela za poljoprivredu, Andrea Bengez 

– pročelnica Upravnog odjela za zdravstvo, demografiju i mlade,  Melita Polančec Lukinec –

pročelnica Službe za unutarnju reviziju, Zvjezdana Stella Horvatinčić – pročelnica Upravnog odjela 

za poslove državne uprave, Endi Jurić Luketić – voditeljica Odsjeka za poslove Županijske skupštine 

– stručnjak zaštite na radu, Josipa Lazarević – stručna suradnica za uredsko poslovanje Upravnog 

odjela za pravne i zajedničke poslove,  Milan Obranović – ravnatelj Javne ustanove za upravljanje 

zaštićenim dijelovima prirode, Michell Gruičić – v.d. ravnatelja Doma zdravlja Bjelovarsko-

bilogorske županije, Nenad Mrzlečki – ravnatelj Zavoda za hitnu medicinu BBŽ, Saša Križ – 

ravnatelja Zavoda za prostorno uređenje BBŽ, Dražen Milaković – ravnatelj Osnovne škole Štefanje, 
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Ratko Vuković – ravnatelj Daruvarskih toplica, Specijalne bolnice za medicinsku rehabilitaciju,  

Damir Malina – predsjednik Vijeća češke nacionalne manjine, Goran Đurđević – prestavnik romske 

nacionalne manjine, te sredstva javnog  priopćavanja.  

 G. Zlatko Barila obratio se članovima Županijske skupštine i uputio je svim 

umirovljenicima i starijoj populaciji iskrene čestitke, dobro zdravlje i veće mirovine. Trebamo učiti 

svoje mlade da poštuju starije osobe.   

  Zapisnik 18.  sjednice Županijske skupštine prihvaćen je sa 27 glasova “za”. 

 G. Slavko Došen predložio je da se sukladno članku 79. Poslovnika Županijske skupštine 

točka 13. koja glasi: “Donošenje Odluke o preuzimanju obveza na teret sredstava za decentralizirane 

funkcije Bjelovarsko-bilogorske županije u razdoblju od 2025. do 2030. godine za nabavu pet vozila 

hitne medicinske pomoći i deset vozila sanitetskog prijevoza” izostavi sa dnevnog reda 19. sjednice 

Županijske skupštine.  

 Gđa. Andrea Bengez obrazložila je razlog zbog kojega se točka 13. izostavlja sa dnevnog 

reda 19. sjednice Županijske skupštine. 

 Za navedeni prijedlog bilo je 26 glasova “za”. 

 Potom je sa 30 glasova “za” donijet  

 

 

 

D n e v n i  r e d :  
 

1. Aktualni sat; 

2. Donošenje Zaključka o primanju na znanje Izvješća o stavljanju mandata u mirovanje člana 

Županijske skupštine Bjelovarsko-bilogorske županije 

- davanje svečane prisege novog člana Županijske skupštine 

3. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu župana Bjelovarsko-bilogorske županije za 

razdoblje od 01. siječnja do 30. lipnja 2024. godine 

4. Donošenje Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Bjelovarsko-bilogorske županije za 

2024. godinu 

5. Donošenje Odluke o uvođenju jedinstvenog računa proračuna Bjelovarsko-bilogorske županije 

6. Donošenje Odluke o novčanim potporama za razvoj i unapređenje lovstva na području 

Bjelovarsko-bilogorske županije 

7. Donošenje Odluke o davanju suglasnosti Medicinskoj školi Bjelovar o proširenju djelatnosti 

8. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti Osnovnoj školi Štefanje za prodaju školskog 

zemljišta 

9. Donošenje Odluke o stipendiranju studenata s područja Bjelovarsko-bilogorske županije 
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10. Donošenje Odluke o davanju ovlaštenja v.d. ravnatelja Doma zdravlja Bjelovarsko-bilogorske 

županije za potpisivanje Ugovora o energetskom učinku broj 102-09-EPC-2024 u svrhu 

poboljšanja energetske učinkovitosti Doma zdravlja Bjelovarsko-bilogorske županije u Ispostavi 

Grubišno Polje 

11. Donošenje Odluke o davanju ovlaštenja v.d. ravnatelja Doma zdravlja Bjelovarsko-bilogorske 

županije za potpisivanje Ugovora o energetskom učinku broj 103-09-EPC-2024 u svrhu 

poboljšanja energetske učinkovitosti Doma zdravlja Bjelovarsko-bilogorske županije u Ispostavi 

Daruvar 

12. Donošenje Odluke o davanju suglasnosti Zavodu za hitnu medicinu Bjelovarsko-bilogorske 

županije za dugoročno kreditno zaduženje za financiranje nabave pet vozila hitne medicinske 

pomoći i deset vozila sanitetskog prijevoza 

13. Donošenje Odluke o davanju ovlaštenja ravnatelju Daruvarskih toplica Specijalne bolnice za 

medicinsku rehabilitaciju, Ratku Vukoviću, univ.spec.oec. za odlučivanje o osiguranju sredstava 

u Odluci o odabiru i potpisivanju Ugovora sa izvođačem radova u projektu “Unapređenje ponude 

lječilišnog i wellness turizma Daruvarskih toplica kroz razvoj turističkih proizvoda visoke dodane 

vrijednosti, NPOO.C1.6R1-I1.01-V3.0002 

14. Donošenje Odluke o davanju suglasnosti Županu za potpisivanje ugovora o prijevozu učenika 

osnovnih škola nad kojima osnivačka prava ima Bjelovarsko-bilogorska županija 

15. Donošenje Odluke o davanju suglasnosti Županu za potpisivanje Ugovora s izvođačem radova u 

projektu “Uređenje sportskog igrališta Kukavica” 

16. Donošenje: 

a) Odluke o raspuštanju Savjeta mladih Bjelovarsko-bilogorske županije 

b) Odluke o raspisivanju Javnog poziva za isticanje kandidatura za izbor članova Savjeta mladih 

Bjelovarsko-bilogorske županije 

17. Izbor i imenovanja 

 

TOČKA 1. 

 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Aktualni sat“. 

 Gđa. Ines Vrbanić upitala je da se li zna koji iznos će biti predviđen za akademsku 2024/2025. 

godinu za dodjelu stipendija, jer po novim pravilima bi jako malo studenata dobilo stipendiju, a 

studenti druge i treće godine bi bili potpuno zakinuti za stipendiju zbog načina ocjenjivanja.  

 Gđa. Andrea Prugovečki Klepac navela je da će iznos biti razvidan u trenutku kada će se 

planirati proračun za 2025. godinu i isti će biti na sjednici Županijske skupštine. Za 2024. godinu 

planirano je 150 tisuća eura. Trenutno je aktivno 56 stipendista. Mjesečno za njih treba izdvojiti oko 

14 tisuća eura. Smatra da su uvjeti za sve isti.   
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TOČKA 2. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje Zaključka o primanju 

na znanje Izvješća o stavljanju mandata u mirovanje člana Županijske skupštine Bjelovarsko-

bilogorske županije“. 

 Rasprave nije bilo. 

 Potom je sa 26 glasova „za“ donijet  

ZAKLJUČAK 

o primanju na znanje Izvješća o stavljanju mandata u mirovanje člana Županijske skupštine 

Bjelovarsko-bilogorske županije 

 

(KLASA: 024-02/24-04/28) 

 G. Marko Kutanjac prisegnuo je na dužnost člana Županijske skupštine Bjelovarsko-

bilogorske županije.  

 Sada je u vijećnici 31 član Županijske skupštine. 

TOČKA 3. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje Zaključka o prihvaćanju 

Izvješća o radu župana Bjelovarsko-bilogorske županije za razdoblje od 01. siječnja do 30. lipnja 

2024. godine“. 

 G. Marko Marušić spomenuo je najvažnije projekte, kao što su energetska obnova zgrade 

Tehničke škole Bjelovar, pokretanje postupka idejnog projeka za dogradnju i opremanje 

Gimnazije Bjelovar, pokretanje izrade projektno-tehničke dokumentacije za dogradnju Doma za 

starije osobe Bjelovar, ulaganje u obnovu Doma, dodjele potpora putem brojnih sufinanciranja, 

prijava na projekt „Drvo više, Županija diše“. Osvrnuo se na nastavak ulaganja u ŠRC Kukavici, 

ulaganja u zdravstvu i školstvu. Naveo je da su ostvareni značajni rezultati. Pred nama i dalje 

stoje brojni izazovi. Nastaviti ćemo raditi na svim područjima našeg djelokruga rada, a posebno 

na modernizaciji infrastrukture, te daljnjeg jačanja gospodarstva i socijalne sigurnosti naših 

građana.  

 G. Damir Bajs naveo je da se najavljuju velike stvari i velika povlačenja europskih sredstava. 

Ono što je izvršeno je vezano uz manje objekte. Vidi se da smo povukli milijun i 700 tisuća eura 

sredstava. Time smo postali županija koja je najmanje povukla EU sredstava u Republici 

Hrvatskoj. Naveo je da se on time ne bi baš hvalio, niti naznačivao da to može biti okvir za 

nekakvu budućnost.  
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 G. Silvestar Štefović istakao je da ono što je ostalo nakon g. Bajsa, mi smo povukli i više od 

onoga što smo očekivali. Obzirom da je g. Bajs odlučio graditi Glazbenu školi bez ijedne tada 

kune europskih novaca, obzirom da je odlučio Opću bolnicu graditi bez potpunog financiranja 

europskim novcem, misli da ovo što se sada napravilo je zapravo više od očekivanog. Naši građani 

su toga svjesni i zato su odlučili promijeniti situaciju u županiji.  

 Gđa. Ines Vrbanić zahvalila je županu na izvješću i istakla da g. Štefović nije krenuo sa 

prošlosti od prije pet godina ona ne bi ništa ni rekla, već bi glasala za. Istakla je da je premijer 

Andrej Plenković  sa  Vladom Republike Hrvatske mogao dati novac za izgradnju bolnice u 

Hrvatskoj i prije nego je HDZ došao na vlast, jer i mi smo državljani Republike Hrvatske neovisno 

bili mi u HDZ-u ili ne i jednako nam je potrebno zdravstvo.  

 G. Damir Bajs ponovio je kako je Bjelovarsko-bilogorska županija postala županija s 

najmanje povučenih sredstava iz EU fondova u Hrvatskoj, te su sve stvari jasne i provjerljive.  

 G. Slavko Došen zamolio je da se članovi Županijske skupštine ponašaju primjereno za 

govornicom, te da u svojim izlaganjima ne spominju članove obitelji.  

 G. Silvestar Štefović naveo je da su stvari ikako provjerljive, a neke institucije su već dobro 

počele provjeravati ono što ste vi činili. 

 Gđa. Ines Vrbanić istakla je da je predsjednik njoj samo zato što je replicirala oduzeo riječ. 

Nama ne dozvoljavate da se mičemo od točke dnevnog reda, a kada se g. Štefović digne može 

pričati o bilo čemu.  To je diskriminacija drugih vijećnika.  

 G. Slavko Došen naveo je da se sa mjesta ne može govoriti, slobodno dođite za govornicu i 

recite što mislite.  

 G. Marko Marušić održao je završnu riječ i naveo da mu je žao što se u 2024. godini vraćaju 

na stvari iz prošlosti.  

 Potom je sa 28 glasova „za“ i 2 glasa „protiv“  donijet 

ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Izvješća o radu župana Bjelovarsko-bilogorske županije za razdoblje od 01. 

siječnja do 30. lipnja 2024. godine 

 

(KLASA: 024-01/24-02/06) 

TOČKA 4. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje Polugodišnjeg izvještaja 

o izvršenju Proračuna Bjelovarsko-bilogorske županije za 2024. godinu“.  

 G. Zlatko Barila osvrnuo se na projekte koji su u prvih šest mjeseci u iznosu 0 eura. Upitao je 

zašto je to tako u poljoprivredi i školstvu.  
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 G. Zlatko Pavičić naveo je da je Upravni odjel za poljoprivredu sa 30.6. imao izvršenje od 

nepunih 27 posto. Na današnji dan je izvršenje 67 posto. Javni poziv za potpore u poljoprivredi 

je još uvijek u tijeku i najveće izvršenje planiramo do kraja godine. Što se tiče Kaniške Ive 

dokumentacija je spremna, glavni projekt je gotov, zahtjev za građevinsku dozvolu je predan. 

Trenutačno rješavamo imovinsko pravne odnose i očekujemo građevinsku dozvolu za otprilike 

mjesec dana. Kaniška Iva će navodnjavati 433 hektara. Imati će 14,9 km tlačnog cjevovoda.  

 Gđa. Andrea Prugovečki Klepac navela je da se Polugodišnji izvještaj odnosi na razdoblje od 

siječnja do lipnja. Što se tiče Doma učenika u Čazmi projektna dokumentacija je bila gotova tek 

u srpnju, pa u promatranom razdoblju nije bilo rashoda. Što se tiče kupole Gimnazije, taj dio 

zgrade je relativno noviji, ali kada su veće kiše kupola curi i kupolu treba sada rekonstruirati. Oko 

170 tisuća eura je potrebno. Planiramo za to osigurati vlastita sredstva, jer je to neophodno. 

Osvrnula se i na školu u Predavcu i obnovu Tehničke škole u Bjelovaru. 

 G. Damir Bajs naveo je da se ovdje kazuje manjak od 800 tisuća eura, pa ga zanima odakle 

taj manjak. U 2021. godini u izvješću koje je potpisao župan Marušić stajalo je da je Županija u 

plusu.  

 Gđa. Sanja Feher navela je da što se tiče ovog manjka on je pokazatelj ukupnih primitaka i 

izdataka. 31.12.2023. sama Županija je imala višak od oko milijun eura. Tu se radila odluka o 

preraspodjeli sredstava. Konsolidirani izvještaj je pokazao manjak od 17,5 milijuna. Novac na 

računu nije višak, to su zbrojena sredstva svih korisnika. To su namjenska sredstva koja se troše 

za određenu namjenu. 

 G. Silvestar Štefović istakao je da se razlog manjka na računu može sastati u dvije riječi Damir 

Bajs.  

 Gđa. Ines Vrbanić navela je da je država preuzela svu brigu o bolnici pa tu više nema troška. 

Gradovi i općine su preuzeli škole, pa ni tu nema troška Županija. Koliko je onda točno bivša 

vlast zadužila Županiju da u tri godine se taj novac nije mogao vratiti, a više nema bolnice ni pola 

škola. 

 G. Damir Bajs naveo je povredu Poslovnika 87. Članak i to nam niste dali. Ne vidi u čemu je 

problem, postoji izvještaj o Polugodišnjem izvještaju i tamo piše da smo 800 tisuća eura u minusu. 

Pročelnica kaže da to nije napisano.  

Potom je sa 23 glasa “za”, 3 glasa “protiv” i 2 glasa “suzdržana” donijet 

 

Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna  

Bjelovarsko-bilogorske županije za 2024. godinu 

 

(KLASA: 400-04/24-01/04) 
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TOČKA 5. 

 
 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: “Donošenje Odluke o uvođenju 

jedinstvenog računa proračuna Bjelovarsko-bilogorske županije”. 

 Rasprave nije bilo. 

 

 Potom je sa 28 glasova “za” donijeta  

 

ODLUKA 

o uvođenju jedinstvenog računa proračuna Bjelovarsko-bilogorske županije 

 

(KLASA: 400-01/24-01/06) 

 

TOČKA 6. 

G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: “Donošenje Odluke o novčanim 

potporama za razvoj i unapređenje lovstva na području Bjelovarsko-bilogorske županije”. 

 

 

Rasprave nije bilo. 

 

Potom je sa 26 glasova “za” donijeta 

 

ODLUKA 

o novčanim potporama za razvoj i unapređenje lovstva na području  

Bjelovarsko-bilogorske županije 

 

(KLASA: 323-01/24-01/09) 
 

TOČKA 7. 

G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: “Donošenje Odluke o davanju 

suglasnosti Medicinskoj školi Bjelovar o proširenju djelatnosti”. 

Rasprave nije bilo. 

 

  

Potom je sa 25 glasova “za” donijeta 

 

ODLUKA 
o davanju suglasnosti Medicinskoj školi Bjelovar  

o proširenju djelatnosti 

 

(KLASA: 602-02/24-01/58) 

 

TOČKA 8. 
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G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: “Donošenje Zaključka  o davanju 

suglasnosti Osnovnoj školi Štefanje za prodaju školskog zemljišta”. 

    

Gđa. Ines Vrbanić istakla je da je zanima  zašto Osnovna škola Štefanje prodaje poljoprivredno 

zemljište. 

Gđa. Andrea Prugovečki Klepac navela je da naše škole u ruralnim sredinama imaju dosta 

zemljišta. Ovo zemljište se nalazi u produžetku same zgrade. Za ta sredstva škola bi odradila određene 

investicije, obzirom da u školu nije dugo ulagano. Moraju se mijenjati instalacije, nove peći, novi 

podovi. Svaki euro je dobro došao u školstvu. 

G. Silvestar Štefović istakao je da je upozoravao na neke stvari duži niz godina bivšoj vlasti, ali 

nije bilo sluha. Novi ravnatelj ima dobre inicijative. Puno je toga napravljeno u školi i dosta je 

pomogla Županija. Slaže se da nekretnina uvijek ima neku vrijednosti, ali to je poljoprivredno 

zemljište koje nije veliko i na neki način je teret školi jer isti mora održavati.  

Gđa. Ines Vrbanić smatra da u toj školi za cca 3000 eura nećemo ništa osobito promijeniti. Zanima 

je tko je zainteresirani kupac.  

Gđa. Andrea Prugovečki Klepac istakla je da svi dobro znaju na koji način ustanove mogu 

prodavati svoju imovinu. Mi tek sada dajemo suglasnost, a onda se ide na javno nadmetanje.  

 

 Potom je sa 22 glasa “za”, 3 glasa “protiv” i 1 glasom “suzdržanim” donijet 

 

ZAKLJUČAK 

o davanju suglasnosti Osnovnoj školi Štefanje  

za prodaju školskog zemljišta 

 

(KLASA: 602-01/24-01/73)  

 

 

TOČKA 9. 

G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: “Donošenje Odluke o stipendiranju 

studenata s područja Bjelovarsko-bilogorske županije”. 

 

Gđa. Ines Vrbanić istakla je da smo diskriminirali dobar dio studenata kojima dajemo 300 eura, 

a svima ostalima 133 eura. Imamo studenata koji studiraju u Bjelovaru i Zagrebu i troškovi studiranja 

nisu jednaki. Što se tiče deficitarnog zanimanja za kojeg možete dobiti stipendiju, takvog smjera nema 

u Bjelovaru. Iznos od 133 eura nije neki iznos. Navela je da prosjek sa prihodima obitelji ne bi trebao 

imati veze.  

Gđa. Andrea Prugovečki Klepac navela je da iz iskustva prošle godine radimo novu odluku o 

stipendiranju. Osvrnula se na digitalne prijave. To je naišlo na dobar odjek. Ova odluka je prošla 

povjerenstvo. Dugo smo to “češljali”. Mi donosimo 30 stipendija, 10 po svakoj kategoriji. Smatramo 

da kriteriji, da prosjeci nisu previsoki da bi netko ostvario pravo primanja stipendije. Imamo studente 

koji ostvaruju rezultate na međunarodnim natjecanjima, bave se znanstvenim radovima. Imamo jako 

dobre studente. Stipendije dodjeljujemo za svaku akademsku godinu.  

G. Ivan Beljan misli da je ovo mali broj stipendija i da bi u smjeru školstva trebalo dati više. Slaže 

se da bi trebale biti veće stipendije. U mirovine i božićnice također bi trebalo dati više.  

Gđa. Ines Vrbanić upitala je da zašto je 3,5 prosjek dovoljan za prijaviti se za stipendiju. Neki 

kriteriji nemaju veze s prosjekom. Zašto onda to nije jednako. Nije joj jasna ta razlika.  
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 Potom je sa 20 glasova “za”, 1 glasom “protiv” i 4 glasa “suzdržana” donijeta 

 

ODLUKA 

o stipendiranju studenata s područja  

Bjelovarsko-bilogorske županije 

 

(KLASA: 604-02/24-01/01) 

 

TOČKA 10. 

G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: “Donošenje Odluke o davanju 

ovlaštenja v.d. ravnatelja Doma zdravlja Bjelovarsko-bilogorske županije za potpisivanje Ugovora o 

energetskom učinku broj 102-09-EPC-2024 u svrhu poboljšanja energetske učinkovitosti Doma 

zdravlja Bjelovarsko-bilogorske županije u Ispostavi Grubišno Polje”. 

 Rasprave nije bilo. 

 Potom je sa 20 glasova “za” donijeta 

 

ODLUKA 

o davanju ovlaštenja v.d. ravnatelja Doma zdravlja Bjelovarsko-bilogorske županije za 

potpisivanje Ugovora o energetskom učinku broj 102-09-EPC-2024 u svrhu poboljšanja 

energetske učinkovitosti Doma zdravlja Bjelovarsko-bilogorske županije u Ispostavi 

Grubišno Polje 

 

 

(KLASA: 510-01/24-01/03) 

 

TOČKA 11. 

 
G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: “Donošenje Odluke o davanju 

ovlaštenja v.d. ravnatelja Doma zdravlja Bjelovarsko-bilogorske županije za potpisivanje Ugovora o 

energetskom učinku broj 103-09-EPC-2024 u svrhu poboljšanja energetske učinkovitosti Doma 

zdravlja Bjelovarsko-bilogorske županije u Ispostavi Daruvar”. 

 Rasprave nije bilo. 

 Potom je sa 20 glasova “za” donijeta 

 

ODLUKA 

o davanju ovlaštenja v.d. ravnatelja Doma zdravlja Bjelovarsko-bilogorske županije za 

potpisivanje Ugovora o energetskom učinku broj 103-09-EPC-2024 u svrhu poboljšanja 

energetske učinkovitosti Doma zdravlja Bjelovarsko-bilogorske županije u Ispostavi Daruvar 

 

 

(KLASA: 510-01/24-01/03) 

 

TOČKA 12. 
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G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: “Donošenje Odluke o davanju 

suglasnosti Zavodu za hitnu medicinu Bjelovarsko-bilogorske županije za dugoročno kreditno 

zaduženje za financiranje nabave pet vozila hitne medicinske pomoći i deset vozila sanitetskog 

prijevoza”. 

Rasprave nije bilo. 

 

 Potom je sa 19 glasova “za”  donijeta 

 

ODLUKA 

o davanju suglasnosti Zavodu za hitnu medicinu Bjelovarsko-bilogorske županije za 

dugoročno kreditno zaduženje za financiranje nabave pet vozila hitne medicinske pomoći i 

deset vozila sanitetskog prijevoza 

 

 
U vijećnici je bilo 20 članova Županijske skupštine.  

 

(KLASA: 510-01/24-01/01) 

 

TOČKA 13. 

G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: “Donošenje Odluke o davanju 

ovlaštenja ravnatelju Daruvarskih toplica, Specijalne bolnice za medicinsku rehabilitaciju, Ratku 

Vukoviću, univ. spec. oec. za odlučivanje o osiguranju sredstsava u Odluci o odabiru i potpisivanju 

Ugovora sa izvođačem radova u projektu “Unapređenje ponude lječilišnog i wellness turizma 

Daruvarskih toplica kroz razvoj turističkih proizvoda visoke dodane vrijednosti, NPOO.C1.6R1-

I1.01-V3.0002”. 

Rasprave nije bilo. 

 Potom je sa 20 glasova “za”  donijeta 

 

ODLUKA 

o davanju ovlaštenja ravnatelju Daruvarskih toplica, Specijalne bolnice za medicinsku 

rehabilitaciju, Ratku Vukoviću, univ. spec. oec. za odlučivanje o osiguranju sredstsava u 

Odluci o odabiru i potpisivanju Ugovora sa izvođačem radova u projektu “Unapređenje 

ponude lječilišnog i wellness turizma Daruvarskih toplica kroz razvoj turističkih proizvoda 

visoke dodane vrijednosti, NPOO.C1.6R1-I1.01-V3.0002 

 

 

(KLASA: 510-01/24-01/02) 

 

TOČKA 14. 

G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: “Donošenje Odluke o davanju 

suglasnosti Županu za potpisivanje ugovora o prijevozu učenika osnovnih škola nad kojima 

osnivačka prava ima Bjelovarsko-bilogorska županija”. 

Rasprave nije bilo. 
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 Potom je sa 20 glasova “za”  donijeta 

 

ODLUKA 

o davanju suglasnosti Županu za potpisivanje ugovora o prijevozu učenika osnovnih škola 

nad kojima osnivačka prava ima Bjelovarsko-bilogorska županija 

 

(KLASA: 406-01/24-01/63) 

 

TOČKA 15. 

G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: “Donošenje Odluke o davanju 

suglasnosti Županu za potpisivanje Ugovora s izvođačem radova u projektu “Uređenje sportskog 

igrališta Kukavica”. 

Rasprave nije bilo. 

 

 Potom je sa 20 glasova “za”  donijeta 

 

ODLUKA 

o davanju suglasnosti Županu za potpisivanje Ugovora s izvođačem radova u projektu 

“Uređenje sportskog igrališta Kukavica” 

 

(KLASA: 406-01/24-01/64) 

 

TOČKA 16. 

G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: “Donošenje: a) Odluke raspuštanju 

Savjeta mladih Bjelovarsko-bilogorske županije, b) Odluke o raspisivanju Javnog poziva za isticanje 

kandidatura za izbor članova Savjeta mladih Bjelovarsko-bilogorske županije”. 

 

a) 

Rasprave nije bilo. 

 

 Potom je sa 20 glasova “za”  donijeta 

 

ODLUKA 

o  raspuštanju Savjeta mladih  

Bjelovarsko-bilogorske županije 

 

(KLASA: 024-02/23-04/23) 

 
b) 

Rasprave nije bilo. 

 

 Potom je sa 20 glasova “za”  donijeta 

 

ODLUKA 
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o  raspisivanju Javnog poziva za isticanje kandidatura za izbor članova Savjeta mladih  

Bjelovarsko-bilogorske županije 

 

(KLASA: 024-02/23-04/23) 

 

 

TOČKA 17. 

G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: “Izbor i imenovanja”: a) Donošenje 

Rješenja razrješenju i imenovanju potpredsjednika Odbora za izbor i imenovanja, b) Donošenje 

Rješenja o razrješenju i imenovanju predsjednika Odbora za gospodarstvo, razvoj i obnovu”. 

 

a) 

 

Rasprave nije bilo. 

 

 Potom je sa 20 glasova “za” donijeto 

 

RJEŠENJE 
o razrješenju i imenovanju potpredsjednika  

Odbora za izbor i imenovanja 

 

(KLASA: 080-01/21-01/2) 

 

b) 
Rasprave nije bilo. 

 

 Potom je sa 2a glasova “za” donijeto 

 

RJEŠENJE  
o  razrješenju i imenovanju predsjednika  

Odbora za gospodarstvo, razvoj i obnovu 

 

(KLASA: 080-01/21-01/30) 

 

  

 
Sjednica završena u 16,35 sati. 

 
Službenica koja privremeno                Predsjednik 

obavlja dužnost pročelnice                     Županijske skupštine 

    Matea Gebik, mag. iur.                  Slavko Došen 
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